
Referat fra bestyrelsesmøde d. 1.09.22 

	

1. Konstituering	

Ad.1:	Henrik	er	formand,	Niels	Holger	kasser,	Ole	næstformand,	Tonni	står	for	vejene	og	
Marianne	sekretær	

2. Godkendelse	af	referat	fra	seneste	møde		
a. opfølgning	på	de	beskrevne	actions	

ad.2:	Henrik	vil	tage	kontakt	til	Kerteminde	kommune	ang.	et	møde	med	bestyrelsen.		

Det	er	undersøgt	hos	Kerteminde	kommune,	og	vi	har	ingen	brandveje	i	området.	

Kerteminde	kommune	har	meddelt,	at	de	forholder	sig	til	fjernelse	af	fliser	og	
metalholdere	for	enden	af	Sømærkevej	sammen	med	en	forholde	sig	til	hele	området.	

Bestyrelsen	ønsker	ikke	at	gå	ind	i	yderligere	dialog	ang.	opstilling	af	fælles	
affaldscontainer	til	plast	og	kartoner.		

3. Gensidig	orientering	fra	bestyrelse	og	formand	
a. herunder	opfølgning	på	Naturstyrelsen	og	Kerteminde	kommune	og	forsyning	

ad.3:	Tonni	har	haft	kontakt	til	Naturstyrelsen	ang.	slåning	af	stier	i	strandenge	og	
placering	af	møbler	i	det	fredede	område.	På	de	privatejede	dele	af	strandengen,	kan	
lodsejeren	slå	stier	som	de	vil.	På	de	områder,	der	er	ejet	af	Naturstyrelsen,	er	det	ulovligt,	
ligesom	det	er	ulovligt	sat	opstille	møbler	og	lignende.		

Ole	undersøger	om	Bent	Knudsen	stadig	er	strandfogede	mhp	af	få	ryddet	op	i	antallet	af	
joller	ved	Korshavn.	

Der	er	igen	problemer	med	manglende	beskæring.	Man	skal	generelt	være	opmærksom	på	
at	beskære	ud	mod	vejene.	Marianne	skriver	opfordring	til	at	alle	beskærer,	så	der	er	
adgang	for	skraldebilerne	på	facebook.	

Bestyrelsen	kan	ikke	gå	ind	i	sager	med	tvist	omhandlende	beskæringer	mellem	enkelte	
lodsejere.	Vi	opfordrer	kraftigt	til,	at	man	går	i	dialog	med	hinanden,	hvis	der	er	
problemer.		

4. Økonomi	og	regnskabsopfølgning	

Ad.3:	Vi	har	318.000	kr.	i	egenkapital.	

Vi	har	et	overskud	på	48.000	kr.	fra	1.01	til	dags	dato.	



Niels	Holger	kontakter	de	få,	der	mangler	at	betale	kontingent.	

5. Vejenes	tilstand		

Ad.4:	Michael	Holch	fremlagde	sine	undersøgelser	af	problemer	med	hastighed	på	vores	
veje.		

Tonni	og	Ole	udarbejder	et	forslag	til	ny	skiltning.	

Vejene	bliver	ordnet	i	løbet	af	efteråret.	

6. Emner	til	beslutning	

Ad.6:	ingen	emner	under	dette	punkt	

7. Eventuelt	og	næste	møde	

Ad.7:	Vi	arrangerer	affaldsindsamling	i	forbindelse	med	den	nationale	
affaldsindsamlingsdag	d.	26.03.23.	

Næste	møde	afholdes	mandag	d.	14.11.	kl.	19.00	på	Sømærkevej	28	

 
 
To do liste 

Tonni	og	Ole	udarbejder	et	forslag	til	ny	skiltning.	

Tonni bestiller vejrenovering i løbet af efteråret 
Henrik arrangerer møde med kommunen 

Ole	undersøger	om	Bent	Knudsen	stadig	er	strandfogede	mhp	af	få	ryddet	op	i	antallet	af	joller	
ved	Korshavn.	

Marianne skriver opfordring om beskæring på facebook 


